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 Protokół nr 6/2015 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 21 stycznia 2015 r. 
 
 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Zbigniew Ziejewski /lista obecności 
stanowi załącznik nr 1/.   
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 5/2015. 

 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska,                     
B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pana Ryszarda 
Kłosowskiego – dyrektora ZDP w sprawie planowanych inwestycji na drogach 
powiatowych w 2015r. 
/na posiedzenie wszedł pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski poinformował, że chcąc przystąpić w roku 2016 do przebudowy dróg 
powiatowych w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych konieczne jest 
uzyskanie niezbędnych dokumentów pozwalających na złożenie jesienią 2015r. wniosku 
aplikacyjnego o dofinansowanie zadania. Dodał, że powiat może składać dwa wnioski.  
W roku 2015 planowane są do realizacji następujące inwestycje: 
- przebudowa drogi powiatowej Nr 1335N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup na 
odcinku Nowe Miasto Lubawskie – Gwiździny – realizowana w ramach Narodowego 
Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Zadanie to będzie realizowane przy wsparciu 
finansowym z budżetu państwa oraz pomocy finansowej gminy Kurzętnik, gminy Nowe 
Miasto Lubawskie oraz gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie, 
- przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – Szwarcenowo 
– dr. pow. Nr 1333N (Radomno) polegająca na budowie chodnika pod wiaduktem kolejowym 
w miejscowości Jamielnik. Zadanie to będzie realizowane przy pomocy finansowej gminy 
Nowe Miasto Lubawskie, 
- przebudowa drogi powiatowej Nr 1270N Radomno – Rakowice – Zajączkowo Lub. – dr. 
woj. Nr 538 polegająca na budowie chodnika na odcinku Zajączkowo – Kuligi. Zadanie to 
realizowane jest przy współpracy gminy Grodziczno, która zakupiła kostkę, krawężnik, 
obrzeże i kruszywo na podbudowę. 
Poinformował, że najbardziej zniszczonymi drogami spośród dróg powiatowych są: droga Nr 
1279N Kisielice – Biskupiec (o długości 5,9 km) oraz droga Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – 
Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N (Radomno) na odcinkach Łąkorz – Bielice 
oraz Krotoszyny – Szwarcenowo w km od 13+770 do 14+670 (o długości 5,2 km). 
Nadmienił, że droga która wymagająca szybkiej naprawy jest również droga powiatowa Nr 
1254 N Tuszewo (dr. woj. Nr 541) Truszczyny – Dębień na odcinku Świniarc – Zwiniarz (o 
długości 1,9 km). Dodał, że w tym przypadku nie będzie składany wniosek, ponieważ droga 
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nie kwalifikuje się do żadnego programu. Koszt realizacji zadania szacowany jest na            
ok.  400 tys. zł. Wyjaśnił, że w poprzedniej kadencji gmina Grodziczno zadeklarowała pomoc 
finansową na realizację inwestycji w wysokości 200 000 zł.  
Pani Trzaskalska stwierdziła, że należy w tej kwestii porozmawiać z obecnym wójtem gminy 
Grodziczno. 
Pan Kłosowski poinformował, że był na spotkaniu komisji gminy Grodziczno, na którym 
temat remontu w/w drogi był poruszony. Pani Trzaskalska dodała, że warto również 
wspomnieć o sprawie dotyczącej budowy ronda przy cmentarzu w Grodzicznie. 
Poinformowała, że w poprzedniej kadencji były wstępne ustalenia dotyczące przygotowania 
przez gminę koncepcji przebudowy. Pan Kłosowski stwierdził, że realizacją zadania 
najprawdopodobniej musiałby się zająć Zarząd Dróg Wojewódzkich.  
Pan Starosta poinformował, że każdy samorząd przygotował informacje dotyczące inwestycji 
drogowych, które będą przedstawione pani Wiolettcie Śląskiej – Zyśk – Wicemarszałek 
Województwa Warmińsko – Mazurskiego na Sesji Rady Powiatu w dniu 28 stycznia. 
 
Pismo pana R. Kłosowskiego stanowi załącznik nr 3. 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z inwestycją 
„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1279N Kisielice – Biskupiec”. 
 
Pan Starosta odczytał treść projektu uchwały. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               
Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie przystąpienia do prac przygotowawczych związanych z inwestycją 
„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – 
Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N (Radomno) na odcinkach Łąkorz – Bielice oraz 
Krotoszyny – Szwarcenowo w km od 13+770 do 14+670”. 
 
Pan Starosta odczytał treść projektu uchwały. 
Pani Skarbnik poinformowała, że w budżecie ma wpisane nakłady finansowe na prace 
przygotowawcze w wysokości 5500 zł /w projekcie uchwały jest kwota 5000 zł/. 
Członkowie Zarządu przychylili się do kwoty 5500 zł. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady 
Rady Powiatu. Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz,             
B. Kurowski. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia planu rzeczowego robót Zarządu Dróg Powiatowych w Nowym 
Mieście Lubawskim  z/s w Kurzętniku na rok 2015. 
 
Pan Kłosowski poinformował, że największą inwestycją w roku 2015 będzie przebudowa 
drogi powiatowej Nr 1335 N Nowe Miasto Lubawskie – Mroczno – Słup na odcinku Nowe 
Miasto Lub. – Gwiździny wraz z budową miejsca do ważenia pojazdów, koszt szacunkowy 
3 221 998 zł /dofinansowanie gminy Kurzętnik – 458 000 zł, gminy Nowe Miasto Lub. – 
430 000 zł, gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 143 000 zł, z budżetu państwa 
1 610 999 zł/.  
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Pani Skarbnik zwróciła uwagę, że w budżecie jest zapis iż koszt szacunkowy powyższej 
inwestycji wyniesie 3 222 000 zł. 
Członkowie Zarządu przychylili się do zmiany kwoty w planie rzeczowym robót. 
Pan Kłosowski poinformował, że następną inwestycją jest przebudowa drogi powiatowej Nr 
1270 N Radomno – Rakowice - Zajączkowo Lub. – dr. woj. Nr 538 polegająca na budowie 
chodnika na odcinku Zajaczkowo – Kuligi /koszt szacunkowy 3 500 zł, materiały do realizacji 
zadania zakupiła gmina Grodziczno/. Dodał, że kolejną inwestycją jest przebudowa drogi 
powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N 
(Radomno) polegająca na budowie chodnika pod wiaduktem kolejowym w miejscowości 
Jamielnik /koszt dokumentacji technicznej 19 926 zł/. Wyjaśnił, że jest pisemna deklaracja 
gminy Nowe Miasto Lubawskie dotycząca dofinansowania w/w inwestycji w wysokości 
50 000 zł. Dodał, że dokumentacja powinna być gotowa w czerwcu, w lipcu przystąpiono by 
do budowy chodnika. Pan Kłosowski poinformował, że w poprzedniej kadencji wpłynął drugi 
wniosek w sprawie budowy jeszcze jednego chodnika w miejscowości Jamielnik w innym 
miejscu. Nadmienił, że w planie rzeczowym robót zaplanowano również remont cząstkowy 
dróg powiatowych /ok. 9000 m², koszt szacunkowy 232 470 zł/, remonty najbardziej 
zniszczonych chodników przy drodze powiatowej Nr 1246 N dr. woj. Nr 538 (Skarlin) – 
Nawra – Nowe Miasto Lub. w Nowym Mieście Lubawskim ul. Żwirki i Wigury oraz przy 
drodze Nr 1323 Kacze Bagno – Sugajenko w Krzemieniewie. Dodał, że czekają wnioski z 
innych miejscowości w sprawie budowy chodników m.in. w Jamielniku i Szafarnii. 
Poinformował, że w chwili obecnej  nie ma środków finansowych na budowę chodników.    
W planie jest również zakup pługa odśnieżnego /koszt szacunkowy zakupu 24 600 zł/. 
Poinformował, że należałoby również pomyśleć o zakupie samochodu dostawczego, 
ponieważ jeden z samochodów którym dysponuje jednostka jest bardzo awaryjny. Dodał, że 
plan rzeczowy robót ZDP najprawdopodobniej ulegnie zmianie w ciągu roku. 
Pani Trzaskalska stwierdziła, że brakuje w planie robót inwestycji dotyczącej remontu drogi 
Świniarc – Zwiniarz. Dodała, że inwestycja była zaplanowana w planie robót na 2014r. 
Zasugerowała, żeby zwrócić się do wójta gminy Grodziczno z zapytaniem, czy podtrzymuje 
deklaracje byłego wójta o dofinansowaniu inwestycji w wysokości 200 000 zł. 
Członkowie Zarządu przychylili się do wniosku pani Trzaskalskiej i wyrazili zgodę na 
wpisanie w/w inwestycji do planu rzeczowego robót ZDP. 
Pan Kłosowski poinformował, że opracowywał plan zgodnie z posiadanym budżetem, a droga 
Świniac – Zwiniarz miała być wykonana po uzyskaniu środków ze sprzedaży mienia. 
Pan Wicestarosta zapytał, czy powiat posiada pisemną deklarację gminy Grodziczno w 
sprawie dofinansowania inwestycji. 
Pan Kłosowski odpowiedział, że wójt poprzedniej kadencji złożył pisemną deklarację o 
dofinansowaniu zadania. Dodał, że tak jak sugeruje pani Trzaskalska należy wystąpić z 
pismem do gminy Grodziczno, czy podtrzymuje deklarację dotyczące dofinansowania 
remontu drogi Świniarc – Zwiniarz. 
Pani Grzywacz odniosła się do punktu dotyczącego budowy chodnika w miejscowości 
Jamielnik. Poprosiła, żeby oprócz środków planowanych na wykonanie dokumentacji 
zaplanować również środki na roboty budowlane.  
Pan Kłosowski wyjaśnił, że dokładna wartość zadania będzie znana w maju po wykonaniu 
dokumentacji technicznej.  
Pan Kłosowski poinformował, że wpłynął kosztorys na wykonanie miejsca do ważenia 
pojazdów, z której wynika że koszt realizacji zadnia wyniesie 300 000 zł. Według pana 
Kłosowskiego przybliżony koszt wykonania miejsca do ważenia pojazdów wyniesie             
ok. 200 000 zł. Dodał, że w kwocie dotyczącej realizacji przebudowy drogi Nowe Miasto 
Lub. – Gwiździny jest uwzględniona kwota budowy miejsca do ważenia pojazdów. Przetarg 
ma być rozstrzygnięty na początku marca.  
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Pan Kurowski poinformował, że jeżeli chodzi o inwestycję na ul. Żwirki i Wigury to gmina 
miejska Nowe Miasto Lub. ma przygotowaną dokumentację na kanalizację deszczową, której 
przebieg jest usytuowany miejscu gdzie jest aktualnie chodnik. Poprosił o poinformowanie 
burmistrza Nowego Miasta Lub. jeżeli będzie planowana budowa chodnika przy ul. Żwirki i 
Wigury.  
 
Zarząd po dokonaniu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: Z. Ziejewski,     
A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Ryszarda 
Kłosowskiego – dyrektora ZDP w sprawie zwiększenia wydatków na sporządzenie 
dokumentacji dotyczącej inwestycji „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. 
(Brodnica) – Krotoszyny – Szwarcenowo – dr. pow. Nr 1333N (Radomno) polegającą na 
budowie chodnika pod wiaduktem kolejowym w miejscowości Jamielnik”. 
 
Pan Kłosowski poinformował, że przeprowadzone zostało postępowanie /zapytanie ofertowe/ 
na wyłonienie wykonawcy dokumentacji dotyczącej budowy chodnika w miejscowości 
Jamielnik. Najtańsza oferta przekroczyła zaplanowaną kwotę 15 000 zł, koszt wykonania 
dokumentacji wyniósłby 19 926 zł. W związku z powyższym wniosek o zwiększenie 
wydatków na wykonanie dokumentacji.  
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak,                         
K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Wniosek pana R. Kłosowskiego stanowi załącznik nr 4. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Zbigniewa 
Mróz – sołtysa wsi Rywałdzik w sprawie remontu drogi Rywałdzik – Mierzyn – 
Ostrowite. 
 
Pan Starosta odczytał wniosek, który stanowi załącznik nr 5. 
Pan Kłosowski poinformował, że razem z panem Starostą dokonano wizji lokalnej dróg 
powiatowych, które zostały ujęte w planie rzeczowym. Dodał, że drogi o których mowa we 
wnioskach nie wyglądają tak źle. Poinformował, że w najbliższym czasie nie ma możliwości 
finansowych wykonania w/w inwestycji. Wyjaśnił, że na tej drodze są widoczne pęknięcia, 
które zostaną naprawione podczas remontów cząstkowych. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku mieszkańców wsi 
Ostrowite w sprawie remontu drogi powiatowej Nr 44316 Ostrowite – w kierunku 
Góral. 
 
Pan Kłosowski stwierdził, że nawierzchnię należy odnowić, natomiast sytuacji finansowa 
powiatu jest bardzo trudna i raczej w tym roku i w przyszłym nie będzie na to środków. 
Dodał, że podczas objazdu dróg stwierdzono iż inne drogi powiatowe są w znacznie złym 
stanie niż w/w. 
Pan Starosta poinformował, że rozmawiał z panią Wicemarszałek Śląską – Zyśk o 
dofinansowaniu remontu dróg z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. Pan Starosta został 
poinformowany przez pana Kłosowskiego, że fundusz nie posiada środków na ten cel. Na 
Sesję Rady Powiatu została zaproszona pani Wicemarszałek oraz pan Waldemar Królikowski 
- Dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich. Dodał, że po dokonaniu sprawdzenia stanu dróg 
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stwierdzono, iż dziury w nawierzchniach zostaną uzupełnione tłuczniem. Nadmienił, że 
chciałby żeby wójt gminy Biskupiec wygospodarował jakieś środki na remont powyższych 
dróg.  
Pan Kłosowski wyjaśnił, że na powyższej drodze wykonany jest na długości ok. 2 km asfalt, 
kolejny odcinek o długości ok. 1,5 km to droga żwirowa, na którym wykonano roboty ziemne 
mające na celu poszerzenie pasa drogowego. Podczas opracowywania wstępnej koncepcji 
budowy odcinka drogi powiatowej o długości ok. 2,75 km okazało się, że część drogi 
powiatowej ok. 0,8 km położona jest na gruntach należących do Skarbu Państwa w zarządzie 
Nadleśnictwa Brodnica. Dodał, że rozpoczęte były rozmowy z przedstawicielem 
Nadleśnictwa Brodnica w sprawie uregulowania własności gruntów pod pas drogowy.           
W poprzedniej kadencji kwestia odnowy powyższej drogi była poruszana, natomiast 
stwierdzono, że jeżeli na w/w odcinku grunt należy do lasów to nie przystąpiono do realizacji 
inwestycji. Wyjaśnił, że powiat nie może remontować drogi na gruncie, który nie należy do 
powiatu. Stwierdził, że należałoby uregulować kwestię dotyczącą przejęcia gruntu od lasów.  
Starosta uważa, że należy podjąć się kontynuacji rozmów w celu uregulowania i przejęcia 
działki pod pas drogowy. Zasugerował, żeby spotkać się przedstawicielami: gminy 
Jabłonowo, powiatu brodnickiego oraz przedstawicielami lasów i porozmawiać o 
współfinansowaniu remontu drogi. 
 
Wniosek stanowi załącznik nr 6. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem pana Józefa 
Blanka – burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego w sprawie zmiany lokalizacji 
przejścia dla pieszych na skrzyżowaniu ul. Grunwaldzkiej i ul. Żwirki i Wigury. 
 
Pan Kłosowski wyjaśnił, że zjeżdżając z drogi krajowej nr 15 na ul. Żwirki i Wigury jest 
bardzo blisko drogi krajowej usytuowane przejście dla pieszych. Dodał, że Gmina Miejska 
Nowe Miasto Lubawskie zwróciła się z wnioskiem o przesunięcie przejścia dla pieszych do 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Po dokonaniu wizji stwierdzono, że 
przejście dla pieszych jest usytuowane na drodze należącej do powiatu.  W związku z 
powyższym zwrócono się do powiatu z wnioskiem o przesunięcie przejścia. Pan Kłosowski 
stwierdził, że wniosek jest zasadny, ponieważ lokalizacja przejścia jest niebezpieczna dla 
uczestników ruchu drogowego. Wyjaśnił, że przejście byłoby przesunięte 7m od drogi 
krajowej nr 15, zablokowany zostałby pierwszy wjazd do budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 
poprzez ustawienie barierek. Dodał, że barierki zamontowałaby GDDKiA, która 
zadeklarowała również odnawianie pasów na przejściu dla pieszych.  
Pan Starosta zapytał, czy jest pisemna opinia GDDKiA w tej sprawie. 
Pan Kłosowski odpowiedział, że tak. Dodał, że wystąpiono z wnioskiem do pana Blanka – 
Burmistrza Nowego Miasta w sprawie współfinansowania inwestycji. Otrzymano odpowiedź, 
że: „z uwagi na znaczne potrzeby w zakresie poprawy stanu technicznego dróg, oraz 
ograniczone możliwości finansowe, Gmina Miejska Nowe Miasto Lubawskie nie ma 
możliwości współfinansowania realizacji tego zadania”. 
Pan Kłosowski poinformował, że zrobiony został wstępny kosztorys i wykonanie inwestycji 
wynosiłoby ok. 12 500 zł.  
Pan Starosta stwierdził, że należy jeszcze raz zwrócić się z wnioskiem do Burmistrza o 
dofinansowanie inwestycji w wysokości 50%.  
Członkowie Zarządu przychylili się do stwierdzenia pana Starosty. 
  
 
Pismo pana J. Blanka stanowi załącznik nr 7. 
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Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pana Romana 
Prusakowskiego w sprawie zmiany organizacji ruchu na drodze wewnętrznej przy 
budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 
Pan Kłosowski poinformował, że wykonany został remont drogi wewnętrznej i wprowadzony 
został ruch jednokierunkowy tzn. dopuszczono zjazd z drogi powiatowej Nr 1246N              
(ul. Żwirki i Wigury) i wyjazd na drogę krajową Nr 15 (ul. Grunwaldzka). Dodał, że pan 
Prusakowski w październiku 2014r. składał już podobny wniosek w tej sprawie, która była 
omawiana na posiedzeniu Zarządu. Pan Prusakowski deklaruje, że pokryje wszelkie koszty 
związane ze zmianą organizacji ruchu. W związku z powyższym jeżeli wniosek zostanie 
rozpatrzony pozytywnie to należałoby zdjąć obecne oznakowanie drogi, zamontować znaki 
D-40 i D-41, wprowadzić ruch dwukierunkowy, natomiast oznaczenie miejsc parkingowych 
pozostawić bez zmian. 
Pan Kurowski zapytał, czy taka zmiana organizacji ruchu nie wymaga konsultacji z    
GDDKiA. 
Pan Kłosowski odpowiedział, że nie wymaga to konsultacji. Wyjaśnił, że przy ostatnim 
wniosku pana Prusakowskiego zwrócono się o opinię do GDDKiA oraz do Komendy 
Powiatowej Policji w Nowym Mieście Lubawskim. Z GDDKiA otrzymano odpowiedź, że 
powyższa zmiana nie wynika z inicjatywy zarządcy drogi krajowej, w związku z tym należy 
przygotować i zatwierdzić projekt zmian w stałej organizacji ruchu. Po uzyskaniu opinii 
Komendy Wojewódzkiej Policji w Olsztynie projekt należy złożyć w siedzibie GDDKiA w 
Olsztynie celem uzgodnienia.  
Pan Starosta dodał, że zrobiono wizję lokalną na drodze wewnętrznej i zapytano osoby 
zainteresowane, czy zmiana organizacji ruchu wprowadzona przez poprzedni Zarząd jest 
słuszna. Otrzymano odpowiedź, że często kierowcy mylą się i jeżdżą tak jak obowiązywała 
poprzednia organizacja ruchu. 
Pan Kłosowski dodał, że jest to droga wewnętrzna i wprowadzana organizacja ruchu nie 
wymaga uzgodnień.  
Pan Starosta dodał, że podczas wizji lokalnej padł wniosek, żeby ustawić barierkę pomiędzy 
garażami przy wyjściu z cmentarza. Stwierdził, że nie ma tam możliwości ustawienia barierki, 
ponieważ jeżeli ustawiona by została przy krawężniku to kolidowało by to z ruchem 
drogowym. Natomiast przejście pomiędzy garażami jest zbyt wąskie, żeby ustawić tam 
barierkę. 
Pan Kłosowski poinformował, że znaki które będą zamontowane nakazują poruszanie się 
pojazdu po drodze z szybkością do 20 km/h. W związku z powyższym kierowca musi 
zachować ostrożność wjeżdżając na drogę wewnętrzną. 
 
Wniosek pana R. Prusakowskiego stanowi załącznik nr 8. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak,                         
K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 

/pan R. Kłosowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu usług 
z dopuszczeniem przemysłu w miejscowości Kurz ętnik. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i 
Gospodarki Mieniem/  
 
Pan Samsel poinformował, że w wyniku analizy poprzedzonej opinią Wydziału Środowiska i 
Rolnictwa nie składa uwag w przedmiotowej sprawie.  
 
Wniosek gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 9. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 
przez Powiat Nowomiejski. 
/na posiedzenie wszedł pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Pan Korecki poinformował, że Członkowie Zarządu zapoznali się już z w/w sprawozdaniem 
na poprzednim posiedzeniu Zarządu.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska,                     
B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały 
Zarządu Powiatu w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Nowomiejski. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska,                     
B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Opinie związków zawodowych stanowią załączniki nr 10 i 11. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim na 2015r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               
Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie uchwalenia planu pracy stałych komisji Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim na 2015r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               
Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
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Piętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w WPF na 2015r.   
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2015. 
Ponadto pani Skarbnik poruszyła kwestię dotyczącą nowo utworzonej niepublicznej szkoły 
podstawowej specjalnej. Wyjaśniła, że miesięczna dotacja na jednego ucznia w tej szkole 
wynosi 4 874,44 zł. Dodała, że zgodnie z rzeczywistą liczbą uczniów na dzień 1 stycznia 
2015r. /tj. dwóch uczniów/ powiat musiał zabezpieczyć w budżecie środki w wysokości 
116 987 zł. Nadmieniła, że dokonana została zmiana w klasyfikacji budżetowej, na podstawie 
której do końca marca dyrektor szkoły musi wydzielić z ogólnego budżetu oddzielny 
paragraf, na który będzie wpływać subwencja z powiatu dla uczniów niepełnosprawnych. 
Subwencja musi być wykorzystana tylko i wyłącznie na potrzeby tych uczniów. 
Pan Starosta zapytał, na jakiej podstawie tworzy się niepubliczną szkołę podstawową 
specjalną. 
Pani Sekretarz wyjaśniła, że Wydział Oświaty, Kultury i promocji prowadzi rejestr szkół 
niepublicznych. Dodała, że zgodnie z wytycznymi ustawy o systemie oświaty sprawdza się 
czy dana szkoła spełnia wymogi formalne, a następnie wydaje się decyzję o wpisaniu do w/w 
rejestru. Nadmieniła, że szkoły podstawowe niepubliczne o uprawnieniach szkół publicznych 
muszą jeszcze złożyć wniosek do kuratorium. Wyjaśniła, że szkoła która została wpisana w 
rejestr może do 30 września złożyć wniosek o dofinansowanie swojej działalności z budżetu 
powiatu. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               
Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2015r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.               
Za głosowali: Z. Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pan Starosta poruszył kwestię dotyczącą zajęcia pasa drogowego pod rozbudowę internetu 
szerokopasmowego. Poinformował, że za zajęcie pasa drogowego  powiat mógłby otrzymać z 
Urzędu Marszałkowskiego ok. 600 tys. zł. 
Pan Starosta poinformował, że wpłynął wniosek pana T. Rafalskiego – dyrektora PUP, 
stanowiący załącznik nr 12, dotyczący wypłaty oszczędności z funduszu płac, wynikających z 
absencji chorobowej pracowników i zasiłku macierzyńskiego pracownicy. Pani Skarbnik 
poinformowała, że wydatki nie zrealizowane w 2014r. wygasają z dniem 31.12.2014r. 
Nadmieniła, że w związku z nowelizacją przepisów Powiatowe Urzędy Pracy otrzymają 
dodatkowe środki na nagrody dla pracowników.  
Starosta poinformował, że przekazano panu Rafalskiemu iż zaoszczędzone środki z 2014r. nie 
mogą być wypłacone.   
W związku z powyższym wniosek został rozpatrzony negatywnie. Za głosowali: Z. 
Ziejewski, A. Ochlak, K. Trzaskalska, B. Grzywacz, B. Kurowski. 
 
Pan Starosta odczytał wniosek pana R. Koszewskiego – przewodniczącego Komitetu 
Rozbudowy Szpitala stanowiący załącznik nr 13, dotyczący wsparcia finansowego remontu 
Oddziału Chirurgicznego Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim. 
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Pan Starosta poinformował, że ok. 300 tys. zł jest potrzebne na remont laboratorium szpitala 
Dodał, że w tym roku powiat postara się takie środki pozyskać. Nadmienił, że razem z 
dyrektorem szpitala oraz przewodniczącym Komitetu Rozbudowy Szpitala będzie się starał 
pozyskać środki finansowe oraz materiały na remont laboratorium od lokalnych 
przedsiębiorców.  
 
 
                                                                                                      Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                            Zbigniew Ziejewski 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                                  


